
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

 

ZAPISNIK 

 

 

S telefonske sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane 13. 12. 2021 godine s 

početkom u 21:08 sati.  

 

Sjednica je održana putem konferencijske veze. 

 

Nazočni su: Tihomir Mamić, Eduard Akrap, Damir Zrinšćak, Zvonko Antunović, Ivan Močić 

i Tonči Gregov.  

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

utvrdio da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve odluke 

koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane.  

Za zapisničara je predložen Tonči Gregov. 

Potom je predložen sljedeći: 

 

 

DNEVNI RED 

 

 

1. Masters 

2. Skupština 

3. Razno 

 

 

Prijedlog za zapisničara i predloženi Dnevni red su jednoglasno usvojeni. 

 

 

Ad 1) U organizacijski odbor za 2. HPS Masters koji će se održati 18.12.2021. u Vidovcu 

imenovani su: Ivan Močić voditelj, članovi Tihomir Mamić, Damir Zrinšćak, Tonči Gregov i 

Neven Bižić. 

Nakon rasprave prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

Ad 2) Na skupštini koja se ima održati 19.12.2021. predložena je kao tema izmjena statuta 

HPS-a kako bi se uskladio s člankom 13 i člankom 47 Zakona o sportu. Predložena je i tema 

isključenja Pikado saveza Zadarske županije iz rada saveza dok Pikado savez Zadarske 

županije ne organizira vodstvo svog saveza da riješe svoj status. Predloženo je i kao tema 

vraćanje Zajednici pikado klubova Sisačko-Moslovačke županije ukupnog iznosa sa stavki 

registacija, kotizacija i članarina. 

  

Nakon svi prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 

 

 



Ad 3)  Vezano za Borisa Krčmara i Mišu Stankovića i njihov prigovor na diskvalifikaciju s 1. 

HPS turnira u Dugoj Resi, Izvršni odbor je sastavio odgovor na prigovor dvojice navedenih i 

dobnio odluku da im se isti proslijedi. 

 

Predložena je donacija u iznosu 7.000 kn za firmu Darts point za oglašavanje 

Svjetskog prvenstva u pikadu putem jumbo plakata u gradu Zagrebu. 

 

Perica Konforta je na osobni zahtjev razriješen dužnosti izbornika seniorske 

reprezentacije u pikadu te je odlučeno da će biti odgovoran za rad s juniorima u sklopu 

reprezentacije. 

 

Predsjednik je izvjestio članove IO da je HOO odobrio prenamjenu programskih 

sredstava za kupnju meta za klasični pikado koje će biti predane ekipama koje se natječu u 

ligaškom natjecanju u klasičnom pikadu. 

 

Nakon svi prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 

 

 

 

 Sjednica je završila u 23:04 sati. 

 

 

 

Tonči Gregov        Tihomir Mamić 

    zapisničar           predsjednik 

 


